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آیت الله  العظمی حاج شیخ عبدالکریم کشمیری)ره(: دائم 
در حضور خدا باشید و غفلت نکنید.

اخبار ادبی و هنری

فیلم هایی درباره »داعش« 
به جشنواره فیلم مقاومت راه یافتند

14 عنوان فیلم با موضوع جنگ با داعش در کشور عراق، در بخش مسابقه 
سینمای ایران جشنواره مقاومت به نمایش درمی آید. 

عناوین فیلم های داســتانی با موضوع داعش در جشــنواره مقاومت به این 
ترتیب است:»بدون مرز« به کارگردانی امیرحسین عسگری و »مردان آفتاب« به 

کارگردانی محمد اسفندیاری.
همچنین فیلم های مستند با موضوع داعش در جشنواره مقاومت نیز عبارتند 
از: »روز هشــتاد و چهارم« بــه کارگردانی و تهیه کنندگــی مهدی عوض زاده، 
»ایرانی هــای مرتد« بــه کارگردانی حمیــد عبداله زاده، »پل« بــه کارگردانی 
امیرحســین نوروزی، »مثلث مرگ« بــه کارگردانــی و تهیه کنندگی مرتضی 
شعبانی، »فرمانده جواد« به کارگردانی روح الله رفیعی، »بازگرد« به کارگردانی 
ماریا ماوتی، »داستان مسعود و صدام« به کارگردانی سیدرضا حسینی،»آنسوی 
دیــوار« به کارگردانی و تهیه کنندگی وحید چــاووش، »1920 « به کارگردانی 
فرشاد اکتسابی، »شیخ صباح« به کارگردانی و تهیه کنندگی محسن اسلام زاده 

اسکستانی.
همچنیــن فیلم های کوتــاه »قضاوت« بــه کارگردانی داریــوش غذبانی 
و»نخجیر« به کارگردانی حسام اسلامی نیز با محوریت داعش در این جشنواره 

پذیرفته شده اند.
گفتنی است چهاردهمین جشنواره بین المللی فیلم مقاومت با شعار »تجلی 
گفتمــان فرهنگی انقلاب اســلامی« به همت بنیاد فرهنگــی روایت و انجمن 
ســینمای انقلاب و دفاع مقدس از دوم تا نهم مهر سال جاری در تهران برگزار 

می شود.
حسام نواب صفوی:

می ترسیدم بمیرم و نقش شهید نواب صفوی 
ناتمام باقی بماند

بازیگــر نقــش 
صفوی  نواب  شهید 
»معمای  سریال  در 
نگرانی های  از  شاه« 
خود برای این نقش 

سخن گفت.
نــواب  حســام 
صفوی در گفت وگو 

بــا مهر گفت: به نظر من در آثار تاریخی هیچ گاه آنچنان که باید به شــخصیت 
شهید نواب صفوی پرداخته نشده است اما ما در سریال »معمای شاه« به صورت 
مهندســی شده این شخصیت را طراحی کردیم به گونه ای که تمام حرکات این 

شهید و سکانس های مربوط به او مستند است. 
وی با اشــاره به صحنه ترور این شخصیت در »معمای شاه« و قسمتی که 
جمعه 12 شهریور پخش شــد، عنوان کرد: صحنه تیرباران شهید نواب صفوی 

یکی از سخت ترین کارهایی بود که تاکنون انجام داده ام.
نواب صفوی خاطرنشــان کرد: کارگردان می خواست صحنه تیرباران شهید 
نواب صفوی را پیش تر از باقی ســکانس ها ضبط کنــد اما با توجه به اینکه این 
صحنه با چاشنی گلوله همراه بود به او گفتم این قسمت را در آخر ضبط کنیم 

زیرا می ترسیدم بمیرم و ایفای نقش شهید نواب صفوی ناتمام باقی بماند.
آغاز پخش »تمدن های زنده به گور« 

از امشب در شبکه مستند
پخش مجموعه مســتند »تمدن های زنده به گور« به کارگردانی شــهاب 
اســفندیاری از روز شنبه 1۳ شهریور هر شب ســاعت 20:۳0 از شبکه مستند 

آغاز می شود. 
به گزارش خبرنگار کیهان، این مجموعه به معرفی آثار باســتانی و تمدنی 
بومیان آمریکای جنوبی پرداخته و چگونگی نابودی آنها توســط استعمارگران 

اروپایی را به تصویر می کشد.
شــهاب اسفندیاری که پیشتر تجربه ساخت مجموعه مستند »جهانشهری 
هــا« را در منطقه آمریکای جنوبی داشــته اســت درباره دلیــل پرداختن به 
تمدن های بومی این منطقه می گوید: »چهار سال قبل که برای ساخت مجموعه 
»جهانشــهری ها« به آمریکای جنوبی رفتم، از دیدن برخی از آثار باســتانی و 
تمدنی سرخ پوستان شگفت زده شدم. متاسفانه اروپایی ها حتی ذهن های ما را 
هم استعمار کرده اند و ذهنیت های نادرست نسبت به دیگر مردمان جهان برای ما 
ایجاد کرده اند. به همین دلیل است که معمولا به دیده تحقیر به مردم آمریکای 
جنوبی می نگریم. از این رو تصمیم گرفتم برای آگاهی بخشــی و ایجاد شناخت 
دقیق تــری از تاریخ و فرهنگ مردم مظلوم این منطقــه، یک روایت متفاوت از 

تمدن های باستانی بومیان آمریکای جنوبی در قالب مستند ارائه کنم.«
این عضو هیئت علمی دانشگاه، دلیل دیگر اهمیت تاریخ تمدن های آمریکای 
جنوبی را سرنوشــت غم انگیز و عبرت آموز آنها در مواجهه با اروپاییان دانست و 
گفت: »امپراطــوری اینکا، که بزرگترین امپراطوری بومیان قاره آمریکا بود و بر 
سرزمین وسیعی با جمعیت حدود ده میلیون نفر حکمرانی می کرد، در اثر نفوذ 
یک گروه چند صد نفره از مهاجمان اسپانیایی به سرکردگی فرانسیسکو پیسارو، 
و به دلیل مرعوب شدن و اعتماد برخی سران و بزرگان اینکا نسبت به غربی ها، 
دچار تفرقه، اختلاف داخلی و نهایتا فروپاشــی شد. آتاوالپا، آخرین پادشاه اینکا، 
چند تن طلا و نقره به پیسارو باج داده بود تا او به اسپانیا بازگردد و دست از سر 
آنها بردارد، اما پیســارو طلاها و نقره ها را گرفت و دستور داد سر از بدن آتاوالپا 

جدا کنند.«
گفتنی اســت، در این مجموعه 1۶ قســمتی از 12  بنای باستانی و مرکز 
میراث فرهنگی در کشــور پرو تصویربرداری شــده و با هشــت نفر از استادان 
برجسته تاریخ و باستان شناسی این کشور گفتگو شده است. مجری این برنامه 
»مارتین پورتیلو«، مدرس تاریخ و پژوهشــگر پرویی اســت که مدتی در ایران 

زندگی و تحصیل کرده و زبان فارسی آموخته است.
نمایش فیلم محمد رسول الله )ص( 
در جشنواره فیلم مسلمانان روسیه

فیلــم محمد رســول الله )ص( با 
حضور مجید مجیدی کارگردان این 
اثر در افتتاحیه جشنواره بین المللی 
فیلــم مســلمانان قــازان پایتخت 
جمهــوری تاتارســتان فدراســیون 

روسیه به نمایش در می آید.
به گــزارش ایرنــا، در چارچوب 
ســینمایی  برنامه های  اجرای  تداوم 
ایران در روســیه، فیلم محمد رسول 
الله)ص( بــا زیرنویــس روســی 15 

شهریور در سه سینمای پایتخت تاتارستان با همکاری رایزنی فرهنگی سفارت 
جمهوری اســلامی در مسکو و دبیرخانه جشــنواره بین المللی فیلم مسلمانان 
قازان نمایش داده می شــود. همچنین نمایش عمومی و سراسری این فیلم در 
سینماهای شــهرهای مختلف روســیه در برنامه های آینده فرهنگی جمهوری 
اسلامی ایران قرار گرفته است. هدف جشنواره یک هفته ای فیلم مسلمانان قازان 
با شعار »از طریق گفت وگوی فرهنگ ها، به سوی فرهنگ گفت وگو«، »گسترش 
بین المللی صلح، گذشــت«، »مدارا و بیان شیوه های نو برای ایجاد گفتمان بین 
ملت ها با استفاده از هنر هفتم« اعلام شده است که با برنامه ریزی وزارت فرهنگ 
جمهوری تاتارستان، شهرداری قازان، شورای مفتیان روسیه و با حمایت رئیس 
جمهوری تاتارستان برگزار می شود. بیش از 700 درخواست از بالغ بر 50 کشور 
برای شرکت در دوازدهمین جشنواره فیلم مسلمان قازان ارائه شده که 44 اثر در 
بخش های مختلف سینمایی، مستند و انیمیشن از ایران است که از میان آنها ۶0 

فیلم از ۳۳ کشور جهان در بخش مسابقه حضور خواهند داشت.
در چند برنامه قبلی، نمایش فیلم محمد رســول الله )ص( بویژه در مراسم 
روزهای اسلامی شهر سن پترزبورگ که اردیبهشت ماه برگزار شد، مورد توجه و 

تحسین بینندگان از جمله شورای عالی مفتی های روسیه قرار گرفت.
محی الدین معاون جامعه مفتیان روسیه نمایش فیلم محمد رسول الله )ص( 
را با هدف معرفی و درک صحیح از دین مبین اسلام در جامعه این کشور بسیار 

ارزشمند خواند و گفت که این اثر در محتوا و ساخت بسیار تأثیر گذار است.
وی در مراســم روزهــای اســلام افــزود: فیلــم محمد رســول الله )ص( 
نمایش دهنده چهره رحمانی پیامبر اسلام به عنوان ادامه دهنده راه انبیای گذشته 
و تکمیل کننده رســالت الهی است. محی الدین در پایان برای کسانی که بدون 
دیدن فیلم آن را غیرقابل قبول اعلام کرده اند، اظهار تأسف کرد و گفت: امیدوارم 

بزودی این فیلم در سراسر روسیه به نمایش عمومی گذاشته شود.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

مستی و غرور بعد از فراوانی نعمت 
موجب هلاکت است

»و چه بسیار از شهرها و آبادی هایی را که بر اثر 
فراوانی نعمت، مست و مغرور شده بودند هلاک 
کردیم! این خانه های آنهاســت که )ویران شده، 
و( بعد از آنان جز اندکی، کســی در آنها سکونت 
نکرده و ما وارث آنان بودیم.«              قصص - 58

امام جمعه قم:

برخی می خواهند چهره امام
 و نظام را مخدوش كنند

قم- خبرنگار کیهان:
امام جمعه قم با اشاره به تلاش های اخیر برای تطهیر منافقین گفت: 
برخی می خواهند چهره زیبای امام و نظام را مخدوش کرده و منافقین 

را تطهیر کنند.
آیت الله سیدهاشم حسینی بوشهری افزود: منافقین کوردل بی رحمانه جان 

17 هزار هم وطن خود را از سران قوا تا کودکان معصوم گرفتند.
وی اظهار داشــت: همان زمان مدعیان حقوق بشــر برای اینها کف زدند و 
امروز می بینیم که عده ای به دلیل بخل کینه ای که از امام خمینی دارند به دنبال 

تطهیر این جرثومه های جنایت هستند.
عضو مجلس خبرگان رهبری تصریح کرد: این افراد بدانند که با این اقدامات 
چهره زشت و جنایت پیشه منافقین از یاد ملت نخواهد رفت و این کارهای خائنانه 
به نفع دنیا و آخرت شان نیست. حسینی بوشهری در بخش دیگری از خطبه های 
نماز جمعه با اشــاره به دستاوردهای اخیر وزارت دفاع و پشتیبانی نیروی مسلح 
که با حضور رهبر معظم انقلاب رونمایی شــد گفت: این دســتاوردهای دشمن 
شکن  نشان از عزم و اراده انقلابی نیروهای مسلح برای حفظ امنیت کشور دارد.

وی با بیان اینکه توان دفاعی و بازدارنده امروز ضامن اســتقلال و پیشرفت 
کشــور است افزود: با این حال این پرسش مطرح می شود که چرا در بخش های 

دیگر به موازات پیشرفت های صنایع دفاعی پیشرفتی صورت نمی گیرد؟!
عضو خبرگان رهبری با اشــاره به شــهادت زائران در ســال ۶۶ برای اعلام 
برائت از مشرکان گفت: اگر بخواهیم مدیریت آل سعود را بررسی کنیم می بینیم 
ســالی نبوده اســت که حادثه ای اتفاق نیفتد، سال گذشته نیز حادثه فجیع منا 
رخ داد. تا کی آل ســعود می خواهد این مدیریت سست را ادامه دهد، امیدواریم 
خداوند متعال زمینه ای فراهم کند که امت اسلامی بتواند اعمال و مناسک خود 
را انجام دهد. خطیب جمعه قم ســالروز قیام دلیران تنگستان را گرامی داشت و 
خاطرنشان کرد: باید همواره یاد و نام قهرمانان این آب و خاک همچون رئیسعلی 

دلواری گرامی داشته شود و به جوانان معرفی شوند.
وی همچنین سالروز ازدواج حضرت علی علیه السلام و حضرت فاطمه)س( را 
مورد توجه قرار داد و گفت: ازدواج آن دو بهترین الگو است و والدین باید بهانه را 

کم کنند و ازدواج فرزندان را تسهیل نمایند.
فرمانده ارشد ستاد کل نیروهای مسلح تاکید کرد

تأثیرگذاری عملیات  پایگاه نوژه 
برای مقابله با تکفیری ها

یکی از فرماندهان ارشد ســتاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه 
دســتی که به ســمت ما برای کمک برای از بین بردن تروریسم دراز 
می شود را می گیریم، گفت: عملیات هایی که با کمک پایگاه نوژه انجام 

شد کمک شایانی به مقابله با تکفیری ها در سوریه کرد.
ســردار قدیر نظامی در یادواره شهدای یازده شهریور »قراویز« در مسجد امام 
حسین )ع( شهرک شــهیدمدنی همدان گفت: در چند سال اخیر آمریکا به خود 
جرأت داد و در منطقه ما وارد کشــورهای افغانســتان و عراق و... شد اما نتوانست 
لحظه ای به این موضوع در مورد ایران فکر کند که این نتیجه پیروزی در هشــت 
ســال دفاع مقدس اســت. وی ایران را جزیره باثباتی دانســت که در یک دریای 
طوفانی و در منطقه ناامن واقع شــده است و در ادامه اظهار کرد: ایران امروز تنها 
کشــوری است که سیاست مستقلانه  دارد و وابسته به هیچ کشور و هیچ جناحی 
نیســت و این یک افتخار است. این فرمانده ارشد ستاد کل نیروهای مسلح با بیان 
اینکه امروز می بینیم موضوع پایگاه نوژه همدان در دنیا برجســته می شود و غرب 
مدعی می شــود که به بیگانه پایگاه نظامی داده ایم ادامه داد: باید بگوییم این ادعا 
یک دروغ است، آیا یک نشستن و سوختگیری کردن، به معنای پایگاه نظامی دادن 
است؟ وی با اشاره به اینکه ما مقابله با تروریسم را در برنامه داریم و دستی که به 
ســمت ما برای کمک برای از بین بردن تروریسم دراز می شود را کمک می کنیم 
اظهار کرد: عملیات هایی که با کمک پایگاه نوژه انجام شد کمک شایانی به مقابله با 
تکفیری ها در سوریه کرد. وی با اشاره به ایثار مدافعان حرم گفت: این عزیزان امروز 
در حال طی مسیر رزمندگان دفاع مقدس هستند و همان مسیر را ادامه می دهند. 
وی با بیان اینکه امنیت و شرایط امروز به خاطر ادامه راه شهداست، بیان کرد: اگر 
خدای نکرده این مسیر گم شود یا اشتباه طی شود مطمئنا نتیجه دیگری خواهیم 

دید پس باید در تلاش باشیم که هیچ گاه این مسیر را گم نکنیم.

 7 مزایده  دارد  نظر  در  خوزستان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره 
واحد تجاری مسکن مهر شهرستان شوش را طبق مشخصات 
و شرایط ذیل از طریق مزایده به صورت نقدی به فروش برساند.

1- مبلغ تضمین شرکت در مزایده: به شرح جدول ذیل
2- انواع تضمین شرکت در مزایده: ضمانت نامه بانکی معتبر 
و  زمین  ملی  سازمان  سپرده  تمرکز  حساب  به  نقدی  واریز  یا 
مسکن به شماره 217۳712۳۳0000 نزد بانک ملی شعبه اهواز 

)تضمین هر واحد جداگانه تهیه و ارائه گردد(.
3- ارائه هرگونه چک تضمینی، چک مسافرتی، چک شخصی و 

بانکی جهت تضمین شرکت در مزایده قابل قبول نمی باشد.
4- زمان و مهلت دریافت اسناد و شرایط مزایده: متقاضیان 
و  و دریافت مشخصات واحدها  از محل  بازدید  می توانند جهت 

فرم پیشنهاد قیمت و پاکات مخصوص مزایده در ساعات اداری 
مناقصات  سایت  طریق  از  و   95/۶/17 لغایت   95/۶/1۳ مورخ 
http://iets.mporg.ir و اداره کل راه و شهرسازی مربوطه 

اقدام نمایند.
5- مهلت و محل تحویل پیشنهادها: پاکات مزایده حداکثر 
در  واقع  کل  اداره  دبیرخانه  به   95/۶/27 مورخ   1۳ ساعت  تا 
اهواز- امانیه- خیابان مدرس ساختمان شماره1 اداره کل راه و 

شهرسازی استان خوزستان تحویل گردد.
در  مزایده  پاکات  پاکات مزایده:  تاریخ و محل گشایش   -6
مدرس  خیابان  امانیه-  اهواز-  در   95/۶/29 مورخ   10 ساعت 
خوزستان  استان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  شماره1  ساختمان 

مفتوح می گردد.
مساحت پلاکشماره مزایده

)مترمربع(
قیمت پایه 

هرمترمربع )ریال(
مبلغ تضمین شرکت مبلغ کل )ریال(

در مزایده )ریال(
نوع کاربری

تجاری17149/1۳729۳214/000/000448/000/00022/400/000-95/م
تجاری17249/1۳728۳214/000/000448/000/00022/400/000-95/م
تجاری۳214/000/000448/000/00022/400/000 17۳49/1۳727-95/م
تجاری17449/1۳72۶۳214/000/000448/000/00022/400/000-95/م
تجاری17549/1۳725۳212/500/000400/000/00020/000/000-95/م
تجاری17۶49/1۳724۶412/500/000800/000/00040/000/000-95/م
تجاری17749/1۳720۳014/000/000420/000/00021/000/000-95/م

5/2372 م الف

وزارت راه و شهرسازی
اداره کل راه و شهرسازی استان خوزستان

آگهی مزایده عمومی یک مرحله ای )نوبت اول( 

7- پیشنهادهای مشــروط، مبهم، مخدوش و فاقد سپرده باطل 
بوده و ترتیب اثر داده نخواهد شد.

8- شــرکت کننده در مزایده پاکات مزایده هر پلاک را به صورت 
جداگانه ارائه نماید. محدودیت جهت تعداد پلاک وجود ندارد.

9- درج شماره پلاک واحد انتخابی بر روی پاکات مزایده الزامی 
می باشد.

10- متقاضیان می بایســت تضمین شرکت در مزایده را در پاکت 
الف و برگ پیشنهاد قیمت را در پاکت ج قرار دهند و پس از لاک 
و مهر نمودن پاکات، شــماره پلاک واحد درخواستی، موقعیت و 
موضوع مزایده و مشــخصات کامل خود و آدرس و شماره تلفن را 

روی پاکات مزایده قید نمایند.
11- حضور شرکت کنندگان در مزایده در جلسه بازگشایی پاکات 

با ارائه کارت شناسایی معتبر بلامانع می باشد.
12- برنــده مزایده حداکثر ظرف مدت 15 روز پس از ابلاغ اداره 
کل، نسبت به واریز مبلغ پیشنهادی به حساب سازمان ملی زمین 

و مســکن اقدام و اصــل فیش واریزی را جهت تشــکیل پرونده 
به اداره راه و شهرســازی شهرســتان مربوطه تحویل نمایند. در 
غیراینصورت تضمین شرکت در مزایده بدون هیچگونه تشریفات 
قضایی بــه نفع دولت ضبط می گــردد و متقاضی حق هیچگونه 
اعتراضی را ندارد. در این صورت عدم پرداخت مبلغ توسط برنده 
اول، اگر مزایده برنده دوم داشــته باشــد همان شرایط نیز برای 

برنده دوم حاکم است.
13- کلیــه هزینه هــای انتقال ســند، مفاصا حســاب دارایی، 
شهرداری و تســویه حســاب مالی و هرگونه هزینه که در مورد 

واگذاری می باشد، برعهده برنده مزایده می باشد.
14- لایحــه قانونی منع مداخلــه وزراء، نماینــدگان مجلس و 
کارمندان دولت در معاملات دولتی مصوب سال 1۳۳7 حاکم بر 

این مزایده می باشد.
روابط عمومی
 اداره کل راه و شهرسازی خوزستان

امام جمعه موقت تهران گفت: معنای عذرخواهی های 
مسئولان دولتی این است که پرداخت های غیرمتعارف 
به برخی مدیران دولتی غیرقانونی بوده و وجهه قانونی 

نداشته است.
به گزارش خبرگزاری فارس، آیت الله محمد علی موحدی 
کرمانــی در خطبه های نماز جمعه تهران گفت: حق مســلم 
کشور است که توان دفاعی و تهاجمی جمهوری اسلامی ایران 
را بــالا ببرد و این موضوع مورد تاکید مقام معظم رهبری بود، 
در دنیای امروز که قدرت های زورگو و فاقد اخلاق انســانی از 
هیچ جنایتی مضایقه نمی  کنند، از کشتار انسان ها هیچ ابایی 
ندارند، در چنین دنیایی توســعه صنایع دفاعی کشــور امری 

کاملا طبیعی و حق مسلم ماست. 
وی اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب فرمودند که چرا باید 
تئاتر یا فیلمی طوری ساخته شــود که تیشه به ریشه ایمان 
جوانان بزند؛ این تعبیر رهبر معظم انقلاب بســیار ســنگین 
است؛ چرا باید این گونه باشــد؟ رهبر معظم انقلاب عملکرد 
دستگاه های فرهنگی را در دو سطح آفندی و پدافندی ضعیف 
ارزیابی کردند، آیا نباید در این شرایط مسئولان فرهنگی کسی 
را که عمــرش را در خدمت به دین و انقلاب اســلامی ایران 
گذرانده بــه فردی که در تمام عمر خــود قدمی در راه دین 
و انقلاب خود برنداشــته و حتی گاهی ضربه نیز زده اســت، 

ترجیح دهند؟! 
آیت الله موحدی کرمانی تصریح کرد: تذکرات رهبر معظم 
انقلاب بســیار مهم هستند و ان شاءالله مسئولان مربوطه باید 

آنها را مورد توجه قرار دهند.
امام جمعه موقــت تهران گفت: طبق فرمایشــات رهبر 
انقلاب، اعتمــاد مردم و جوانان به علــت حقوق های نجومی 
ضربه فراوانی خورده اســت، این موضوع کمی نیســت. وقتی 
اعتماد مردم ســلب شــود یعنی ما مردم را از دست می دهیم 
در حالی که مردم ســرمایه این نظام هستند، مردم و جوانان 
این حقوق های نجومی را با حقوق های خود مقایسه می کنند. 
براساس چه معیار و امتیازی و به دلیل انجام کدام کار ویژه این 
حقوق های بالا به آنان پرداخت شده است، این سوالات اساسی 
است که باید پاسخ داده شود. البته مقام معظم رهبری هم در 

این زمینه تذکر دادند. 
وی تاکیــد کرد: در موارد بجا و لازم، قوه قضاییه نیز باید 
ورود و با متخلفان برخورد کند چون موضوع ســاده نیست، از 
دولت محترم تشکر می  کنم که وارد موضوع شد و گام مهمی 
در این زمینه برداشته است مخصوصا بیانی که رئیس جمهور 
محترم دارد که نباید ذی نفعان در تعیین حقوق ها و درآمدهای 
خودشان عامل و دخیل باشــند، نباید ذی نفع، خودش برای 
خود حقوق تعیین کند. معلوم اســت که دراین شــرایط چه 
اتفاقی می افتد، آنان حقوق های کلانی برای خودشــان تعیین 

می کنند. 
آیت الله موحدی کرمانی خاطرنشــان کرد: سطحی برای 
دریافتی های مدیران دولتی تعیین شــد که اقدام مناســبی 
بود، البته باید تمامی دریافتی ها و درآمدها بیش از آن ســطح 
تعیین شده نباشد. گاهی متاسفانه مطرح می شود که آقایانی 
که این حقوق های نجومی را دریافت کردند، طبق قانون بوده 

آیت الله موحدی کرمانی در خطبه های نماز جمعه تهران:

دریافت كنندگان حقوق های نجومی لیاقت مسئولیت ندارند

اســت، بنده از این موضوع در تعجبم؛ اگر واقعا این حقوق ها 
قانونی بوده و آنان اقدام غیرقانونی انجام ندادند، چرا مسئولان 
مربوطــه از مردم عذرخواهی می کنند؟ کاری که قانونی انجام 

شده نیازی به عذرخواهی ندارد. 
امــام جمعه موقت تهــران ادامه داد: چــرا آقای نوبخت 
ســخنگوی دولت از مردم به علــت حقوق های نجومی برخی 
مدیــران دولتــی عذرخواهی کــرد؟! چرا وزیر دادگســتری 
عذرخواهی کرد؟ به نظرم شــخص آقــای رئیس جمهور هم 
از مردم به دلیل حقوق های نامتعــارف برخی مدیران دولتی 
عذرخواهــی کرد. معنای ایــن عذرخواهی ها این اســت که 
پرداخت های غیرمتعارف بــه برخی مدیران دولتی غیرقانونی 
بوده و وجهه قانونی نداشته است، حقوق های نامتعارف حداقل 

وجهه شرعی را ندارد.
وی برهمین اساس یادآور شــد: در این شرایط باید یک 
اقدام جدی و برخورد مناســب انجام شود، آیا آقایانی که این 
حقوق های کلان را دریافت کردند، نمی دانند که نظام اسلامی 
بر پایه عدل و انصاف مســتقر اســت؟ کجای این حقوق های 

نجومی عدل و انصاف وجود داشت.
آیت الله موحدی کرمانــی افزود: فردی حقوق 40 یا 50 
میلیــون تومانی هر ماه دریافــت می کند از طرفی یک کارگر 
ساعت ها کار می کند و هر ماه حقوق یک یا دو میلیون تومانی 
دریافــت می کند؛ کجای این عدالت و انصاف اســت؟ اگر این 
آقایان می دانســتند که نظام اســلامی بر پایه عدل و انصاف 
مستقر اســت چرا این حقوق های نجومی را دریافت کردند و 
اگر هم نمی دانستند که شایستگی مسئولیت در نظام اسلامی 
را ندارند، فردی که نمی داند پایه نظام اسلامی بر عدل استوار 

شده، لیاقت مسئولیت در این نظام اسلامی را ندارد.
امام جمعه موقت تهران خاطرنشان کرد: باید پرسید اگر 
براســاس آیین نامه ای که مغفول مانــده، پول کلانی را مقابل 
این مدیران دولتی گذاشــتند،آیا آنان باید آن پول را این گونه 

تصاحب کنند؟ خود را مستحق این دریافت های کلان بدانند؟ 
بنده این مدیران را به تقوای الهی توصیه می  کنم، انســانیت، 
دین، شــرف و کرامت انسانی خود را با مطاعی فانی و دنیوی 

نابود نکنید، حیف است.
وی با اشــاره به مناسک حج و ماه ذی الحجه، ابراز داشت: 
آل ســعود که عمال مزدور آمریکا هســتند، مگــر می گذارند 
مســلمین از حج بهره مند شــوند؟ مگر اجازه می دهند یک 
روشــنگری به وجود آید؟ مگر می گذارنــد آزادانه حجاج ابراز 
برائت، انزجار و تنفر از دشمن شماره اول شان که آمریکاست، 

داشته باشند.
آیت الله موحدی کرمانی با اشــاره به حادثه خونین منا، 
گفت: حادثه دلخراش و ننگین منا را هیچ گاه فراموش نکرده 
و نخواهیم کرد، این حادثه بسیار غم انگیز و دلخراش و جانکاه 
بود، این چنین با میهمانان خداوند برخورد کردند و آنان را در 
منا و در کنار خانه خدا کشــتند، صاحب نظران می گویند اگر 
بالای سر این حجاج آب پاشــیده می شد، عده زیادی از آنان 
زنده می ماندند اما آنان این کار را هم انجام ندادند و جنایت را 
در منا به حد اعلاء رســاندند، از خداوند می خواهیم این نظام 

سفاک و قتال آل سعود را هرچه سریع تر نابود گرداند. 

دبیرکل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان:
برجام باید به عنوان ســند خیانــت و غیرقابل 

اعتمادبودن آمریکا نام گذاری شود
به گــزارش خبرگزاری فارس، متیــن منتظمی، دبیرکل 
اتحادیه جامعه اســلامی دانشــجویان در ســخنرانی پیش از 
خطبه های نماز جمعه تهران تصریح کــرد: آمریکا، انگلیس، 
اســرائیل و سایر دشمنان قســم خورده این مرز و بوم بارها و 
بارها در طول تاریخ ثابت کرده اند که مانع پیشــرفت ایران و 
ملت آن خواهند بود و در طول تاریخ هر کشــوری که به آنها 
اعتماد کرده است، چیزی جز ذلت عایدش نشده است با این 
همه جای سوال دارد که چرا عده ای از مسئولین با آغوش باز 
و ولع تمام، خواســتار غش کردن برای چهره بزک شــده این 

دشمنان جمهوری اسلامی ایران هستند.
وی تاکید کرد: عده ای که بر حســب حرف غرب و آمریکا 
آب خوردن و معیشــت مردم را به برجام گره زده بودند باید 
بدانند ســخت در اشــتباه بوده اند و باید شفاف با ملت سخن 
بگوینــد و اعــلام کنند که برجام نه تنها ســندی برای عزت 
ایران اســلامی نیســت بلکه باید به عنوان برگ زرینی تحت 
عنوان ســند خیانت و غیرقابل اعتماد بودن شــیطان بزرگ 
نام گذاری شــود. منتظمی گفت: مطالبه جنبش دانشجویی و 
مردم ایران اسلامی این است که قرار دادهای نفتی به صورت 
شــفاف و دقیق در خانه ملت بررسی شده و اجازه داده نشود 
تا شــرکت هایی که خون و حق این ملت را در کرســنت ها و 
قبل تر از آن به شیشــه گرفته اند، دوبــاره راهی برای نفوذ به 

کشور داشته باشند.
دبیرکل اتحادیه جامعه اســلامی دانشجویان در ادامه با 
اشــاره به ماجرای فیش های حقوقی نجومی، اظهار داشــت: 
اکنون چند ده روز از تاکید مقام معظم رهبری برای مقابله با 
فیش های نجومی می گذرد اما همچنان اقدام قاطع و در خور 
شــانی با این افراد که به ناحق بیت المال مسلمین را به تاراج 
برده اند انجام نمی گیرد، در حالی که انتظار می رفت با این افراد 

به شدت برخورد شود.
این فعال دانشجویی خاطرنشان کرد: مطالبه ملت شریف 
ایران و دانشجویان این است که قوه قضاییه با قاطعیت نسبت 
به تاراج کنندگان بیت المال مســلمین وارد عمل شود و اجازه 
ندهد عده ای دوباره طمع دست درازی به بیت المال را داشته 
باشــند. وی ابراز داشت: اما دیگر مســئله مهمی که نباید از 
آن غافل شد محیط زیست است. متاســفانه دریاچه ارومیه، 
گرد و غبار خوزســتان و سایر استان های کشور و سایر مسائل 
زیست محیطی در حاشیه برخی فعالیت ها و موضع گیری های 

سیاسی قرار گرفته است.
منتظمی در ادامه با اشاره به مسائل و مشکلات دانشگاه ها، 
تاکید کرد: مســایل دانشــگاه، مهمترین دغدغه دانشجویان 
انقلابی اســت. علی رغم تاکید رهبر معظم انقلاب بر حمایت 
از تشکل های انقلابی، برخی از مســئولین به جای ارج دادن 
بــه این موضوع از تشــکل ها و دانشــجویان انقلابی به دلیل 
گذاشتن علامت »تعجب« به دستگاه قضایی شکایت کرده اند، 
آیا این اقدام چیزی جز خدشــه دار کردن روحیه مطالبه گری 

دانشجویان نیست؟
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تشییع پیکر 5 شهید مدافع حرم در قم

قم- خبرنگار کیهان:
پیکر مطهر 5 شــهید مدافع حرم، با حضور اقشار 

مختلف مردم و مسئولان در قم تشییع شد.
پیکر 5 شــهید مدافــع حرم به نام های ســید مصطفی 
حســینی، حســین رضایی و عباس کامل از لشکر فاطمیون 
و شــهیدان مظاهر و پاشا مدثر پنجشــنبه از محل امامزاده 
ابراهیم، به ســمت حرم مطهر حضرت معصومه)س( تشییع 

شد.

پیکر پاک این شــهدا پس از اقامه نمــاز میت به امامت 
حجت الاسلام والمسلمین سید محمد سعیدی تولیت آستانه 
مقدســه کریمه اهل بیت)س( و طــواف برگرداگرد مضجع 
شــریف حضرت معصومه)س( برای تدفین به قطعه شهدای 

مدافع حرم بهشت معصومیه منتقل شدند.
این شــهدا جمعی لشکر فاطمیون و تیپ زینبیون بودند 
که در نبردهای اخیر با گروه تروریستی تکفیری در سوریه به 

شهادت رسیده اند.

کارشناســان با اشــاره به اظهارات وزیر خارجه 
کشــورمان مبنی بر دریافت نامــه »آرامش بخش« 
از وزارت خزانــه داری آمریکا تاکیــد کردند: نامه 
بخش، ژست ایجاد گشایش است، آمریکا باید  آرامش 

هزینه عهدشکنی های خود را بپردازد.
حجت الاسلام »علیرضا سلیمی« نماینده مردم محلات 
در مجلس شــورای اســلامی با اشــاره به اعــلام آمادگی 
محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه کشورمان جهت دریافت 
نامه »آرامش بخش« از وزارت خزانه داری آمریکا، با تأکید بر 
اینکه غیرقابل اعتماد بودن آمریکایی ها جهت انجام مذاکره و 
توافق در برجام اثبات شده است، اظهار داشت: عده ای تصور 
می کردند چون با آمریکا مذاکــره نمی کنیم با ما خصومت 
دارد اما برجام نشــان داد که آنها اساساً به دنبال گفت وگو 

نیستند بلکه می خواهند اهداف خود را تأمین کنند.
ســلیمی با یادآوری صحبت های مونیز وزیر خزانه داری 
آمریکا درباره برجام، خاطرنشان کرد: برجام بسیار پیچیده تر 
از آن اســت که مــا در داخل تصــور می کردیــم چرا که 
آمریکایی ها در هر بند آن به دنبال خدعه و خیانت هستند.
نامه آرامش بخش در هیچ یک از مفاد برجام نیامده

»محمدجــواد جمالی نوبندگانی« نماینده مردم فســا 
و عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس 

نیز با اشــاره به موضوع فوق اظهار داشت: از نظر رسمی در 
هیچ کدام از مفــاد برجام، معاهده هــا و توافقنامه ها چنین 

موضوع و نامه ای نداریم.
جمالی افزود: همه مســئولان و رهبر معظم انقلاب هم 
بــر این تاکید دارند که ما عزتمــان را با هیچ چیزی عوض 
نخواهیم کرد؛ ما هم در همه رفتار و موارد باید ســعی کنیم 

این عزت خدشه دار نشود.
آمریکا هزینه عهدشکنی های خود را بپردازد

به گزارش فارس، ســردار »رسول ســنایی راد« معاون 
سیاسی سپاه با اشــاره به مباحث مطرح شده پیرامون اخذ 
نامــه آرامش بخش از وزارت خزانه داری آمریکا که توســط 
ظریف مطرح شــده،گفت: در ماجرای برجــام به تجربه ای 
رســیده ایم که قبلا هم آن را تجربه کــرده بودیم و آن این 

است که آمریکایی ها قابل اعتماد نیستند.
ســنایی راد افزود: اینکه امروز جداگانه بخواهیم از آنها 
ضمانت نامه بگیریم با روح کلی توافق صورت گرفته مغایرت 
دارد. اگر قرار است برای موارد آمده در توافق نامه به صورت 
جداگانــه تضمین بگیریم و به دیگــران ابلاغ کنیم به نظر 
می رســد که نوعی یا بازی سیاسی است و یا نقض غرض و 

عبور از توافق کلی صورت گرفته.
وی در ادامه گفت: دلیلی ندارد که ما از طرف آمریکایی ها 
بخواهیم اقدامی انجام دهیم. این مشکلی 
است که آنها به وجود آورده اند لذا در این 
موضوع نبایستی خودمان را هزینه کنیم. 
در واقع این یک جور عهدشــکنی و عدم 

پایبندی به توافقات اســت که منجر به نشــان دادن چهره 
واقعی شان می شود.

معاون سیاسی سپاه خاطرنشان کرد: بازگویی واقعیات 
در عرصه افکار عمومی و بازخواســت آمریکایی ها برای این 
بدعهدی هــا و عهدشــکنی  ها راه حل منطقی تــری به نظر 
می رسد. بایســتی آمریکایی ها هزینه عهدشکنی خود را در 

همه ابعاد بپردازند.
نامه آرامش بخش، وعده توخالی است

حجت الاسلام »سید ناصر موســوی لارگانی« نماینده 
مردم فلاورجان و نایب رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس 
اظهار داشت: صحبت هایی مبنی بر دریافت نامه آرامش بخش 
صیغه جدیدی اســت کــه به ملت ایران و ســرمایه گذاران 
امیدواری بدهند. اما این امیدواری که عین وعده های قبلی 
به ملت ایران و بانک های ایرانی داده شده است، نتیجه مثمر 
ثمری را برای صنعتگران، تولیدکنندگان و ســرمایه گذاران 

داخلی ندارد و تنها یک وعده توخالی است.
حد دستاوردهای برجام مشخص شد!

»پرویز ســروری« قائم مقام جمعیــت رهپویان انقلاب 
اسلامی اظهار داشت: ما بالاخره پس از ۳ سال متوجه شدیم 
که دیپلماسی فعال و تعاملی مورد ادعای دولت نتیجه اش به 

کجا می رسد و چگونه جمع بندی می شود.
سروری ادامه داد: ما بعد از این همه امتیاز دادن به طرف 
مقابل می بینیم که دولتمردان ما خوشحال و شادان از صدقه 
ســری هستند که قرار است آمریکا به ما بدهد در حالی که 
کمترین خروجی برجام را رعایت نکرده اند و در این شرایط 

ما باید به سخنان آقای ظریف دلخوش کنیم.
قائم مقــام جمعیــت رهپویان با اشــاره به ســخنان 
رئیس جمهــور مبنــی بر اینکه اگــر دولــت یازدهم هیچ 
دســتاوردی هم نداشــت، برجام کفایــت می کند، تصریح 
کرد: از ســوی دیگر سخن آقای ظریف مبنی بر گرفتن نامه 
آرامش بخش از آمریکا حد دســتاوردهای برجام برای ملت 

ایران را نشان می دهد.
تنظیم سیاست خارجی با تخیلات! 

»عباس گودرزی« نماینده مردم بروجرد در مجلس نیز 
با اشاره به اظهارات وزیر امور خارجه نسبت به دریافت نامه 
آرامش بخش از وزارت خزانه داری آمریکا گفت: در دوستی و 

قرابت با آمریکا هیچ آرامشی وجود نخواهد داشت.
گودرزی با اشــاره به اینکه نمی توان براساس تخیلات، 
سیاســت خارجــی را  تنظیم کــرد، گفت: آیــا امروز در 
افغانستان،  عراق، یمن و سوریه شاهد آرامش هستیم؟ اینها 
همه محصول ورود مســتقیم یا غیرمستقیم آمریکا به این 

کشورهاست.
وی تنها نتیجه ارزشمند برجام را اثبات دوباره سودبخش 
نبودن مذاکره با آمریکا برشمرد و بیان داشت: آمریکا موظف 
است به آنچه در برجام تعهد داده است، عمل کند، چه معنی 

دارد که از او تقاضای نامه آرامش بخش کنیم؟
نماینــده مردم بروجرد در مجلس شــورای اســلامی 
گفــت: خیری در گفت وگو و تفاهم با آمریکا نیســت و اگر 
دولت مردان به دنبال آرامش هستند، چشم به ظرفیت های 

درونی بدوزند.

کارشناسان مطرح کردند

نامه آرامش بخش، ژست ایجاد گشایش است

فرمانده نیــروی دریایی ارتش با 
اشاره به اینکه از ســال 87 تاکنون 
3 هزار و 200 کشــتی توسط نیروی 
دریایی ارتش اســکورت شده و این 
همیشه  گفت:  بود،  مســتمر  حضور 
پرچم ایران در خلیج عدن برافراشته 
در  دریایی  نیــروی  با حضور  و  بوده 
زمینه سواحل مکران مطمئنا پیشرفت 

خواهیم کرد.
به گزارش فارس امیر دریادار حبیب الله 
سیاری در دومین همایش ملی فناوری های 
نوین دریایی در نوشــهر اظهار کرد: حدود 
۳ هزار کیلومتر مــرز دریایی داریم که با 
احتساب رودخانه و... به حدود 5 هزار متر 

مرز دریایی می رسد.
وی با اشاره به اینکه جایگاه جغرافیایی 
کشور ما بسیار مهم است، افزود: ارتباط ما 

با جهان بسیار مهم است.
فرمانده نیــروی دریایی ارتش با بیان 
اینکه منافع ما در دریا بســیار مهم است، 
تصریح کرد: بیشترین تجارت ما از طریق 
دریاســت و بالای 90 درصد تجارت کشور 

از طریق دریا انجام می شود.
وی با بیان اینکه کار استعمار این بود 
که مردم ما را از سواحل دور کردند، گفت: 
پیشرفت دریایی ســواحل مکران برای ما 

بسیار مهم است.
فرمانده نیــروی دریایی ارتش با اعلام 
اینکه از سال ۶0 مقام معظم رهبری درباره 
اهمیت دریــا صحبت کردنــد، ادامه داد: 
ایشان از سال ۶۶ فرمودند سواحل مکران 

باید آباد شود.
وی با بیان اینکه با دســتور ایشان دو 
کار مشخص شــد که یکی اقدامات دولت 
برای توسعه و آبادانی و دیگر حضور نیروی 
دریایی بود، خاطرنشان کرد: برای این امر 
نیروی دریایی تا مدار 10 درجه پیش رفت 
و تا اقیانوس اطلس برابر مقررات بین المللی 

حضور پیدا می کنیم.
فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشــاره 
بــه اینکه از ســال 87 تاکنــون ۳ هزار و 
200 کشتی توســط نیروی دریایی ارتش 
اسکورت شــده و این حضور مستمر بود، 

امیر سیاری خبر داد

اسکورت 3200 كشتی توسط نیروی دریایی ارتش
گفت: همیشــه پرچم ایران در خلیج عدن برافراشته بوده و 
با حضور نیــروی دریایی در زمینه ســواحل مکران مطمئنا 
پیشرفت خواهیم کرد که این مسئله در پیشرفت دریا محور 

موثر است.

وی بــا تاکید بر اینکه نیاز به فنــاوری روز دنیا در همه 
ابعاد داریم، تصریح کرد: همه اینها نیاز به فرهنگ سازی دارد 
تا همه نســبت به اهمیت این موضوع بیشتر مطلع شده و در 

مسیر حرکت کنند.

سازمان اطلاعات سپاه نینوا استان گلستان، فردی 
با دو تابعیت ایرانی - آمریکایی را دستگیر کرد.

روابط عمومی سپاه نینوا از دستگیری فردی با دو تابعیت 
ایرانی-آمریکایی توسط سازمان اطلاعات سپاه استان گلستان 

خبر داد.

فرد مذکور در اواخر تیر ماه ســال جاری در شهر گرگان 
به اتهام همکاری با دولتهای متخاصم، اقدام علیه امنیت ملی 
و ارتباط با عناصر و رســانه های ضــد انقلاب، به محض ورود 
به کشور شناســایی و طی اقدامات اطلاعاتی توسط سازمان 

اطلاعات سپاه استان دستگیر و تحویل مقامات قضایی شد.

روابط عمومی سپاه نینوای گرگان خبر داد

فردی با دو تابعیت ایرانی-آمریکایی دستگیر شد


